
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Rakoviciach   

konaného dňa  26. apríla 2021  

 

Prítomní: 

 

Starosta obce    -     Dušan Daloš                          

 

Poslanci OZ     -     Daniel Današ                      

                               Ing. Marek Hevier 

         Janka Horylová 

                               Anna Magalová    

       Monika Masárová 

        

Ostatní prítomní:    Ing. Lucia Duračková – kontrolórka obce 

                               Jarmila Chnápková - zapisovateľka  

          Martina Micháliková - účtovníčka          

                  
Program rokovania: 

 

1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

2. Kontrola uznesení 

3. Územný plán Obce Rakovice – zmeny a doplnky  

4. Obecná kanalizačná s.r.o. – finančný plán 

5. Žiadosť o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce  

6. Odpadové hospodárstvo – eko charita, separácia v obci 

7. Verejné obstarávanie – dodávka energií  

8. Miestne komunikácie 

9. Pridelenie uvoľneného nájomného bytu  

10. Rozvoj obce – obytná zóna II., obytná zóna D2  

11. Zmena rozpočtu obce na rok 2021   

12. Rôzne 

13. Diskusia 

14. Záver 

 

R o k o v a n i e : 

 

Bod 1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva zahájil starosta obce p. Dušan Daloš. Starosta obce  

konštatoval, že na rokovaní sú prítomní všetci poslanci obecného zastupiteľstva, OZ je 

uznášaniaschopné. Ďalej starosta oboznámil prítomných poslancov s programom zasadnutia 

OZ, ktorý poslanci obdržali na pozvánkach. Za overovateľov zápisnice určil starosta obce 

poslancov Daniela Današa a Ing. Mareka Heviera. O programe zasadnutia dal starosta 

hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5  

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 
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                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  21/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e 
rokovať na zasadnutí OZ podľa programu uvedeného na pozvánkach.  

 

Bod 2. Kontrola uznesení 

 

Kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ konané dňa 29.3.2021 previedol 

starosta obce p. Dušan Daloš. Konštatoval, že uznesenia z predchádzajúceho OZ boli splnené 

alebo sa priebežne plnia. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  22/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

k o n š t a t u j e, 

že uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ boli splnené, priebežne sa plnia. 

 

Bod 3. Územný plán Obce Rakovice – zmeny a doplnky  

 

K bodu územného plánu obdržali poslanci s pozvánkou materiály k zmene územného plánu. 

Je načrtnuté vo výkresoch čo potrebujeme do územného plánu dostať. Poslancom bola zaslaná 

mapa záväznej časti riešenia – výkres priestorového usporiadania a funkčného využívania 

územia II., návrh zmluvy so spracovateľom zmien a doplnkov Ing. arch. Jaroslavom 

Coplákom – spoločnosťou Ecocities, s.r.o., Piešťany a Ing. arch. Karolom Ďurencom, s.r.o., 

Bratislava. Na základe podkladov by malo začať pripomienkové konanie, ktoré sa bude 

zasielať všetkým inštitúciám, občania budú s týmto taktiež oboznámení. Pripomienky budú 

následne do zmien územného plánu zapracované. Poslankyňa Horylová sa pýta, či to bude 

zverejnené aj na úradnej tabuli, nakoľko každý nemá doma internet a je potrebné, aby sa 

o tom občania dozvedeli. Starosta hovorí, že to bude zverejnené obvyklým spôsobom, na 

internetovej stránke obce, na úradnej tabuli a vyhlásime to aj v obecnom rozhlase.  Ing. 

Hevier hovorí, že sme vo fáze, že zverejnením návrhu ktokoľvek môže pripomienkovať, 

navrhnúť zmeny, prípadne doplniť materiál o akúkoľvek investičnú, ekologickú akciu.              

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 
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U z n e s e n i e  č.  23/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e   n a  v e d o m i e            
spracovaný materiál k zmenám a doplnkom č. 3 k Územnému plánu obce Rakovice. 

 

Starosta dal ďalej hlasovať o mandátnych zmluvách so spracovateľmi zmien územného plánu.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  24/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e            
mandátne zmluvy so spracovateľom zmien územného plánu a spracovateľom oznámenia 

o prerokovaní návrhu ÚDP, vyhodnotenia stanovísk a pripomienok.  

 

Bod 4.  Obecná kanalizačná s.r.o. – finančný plán 

 

Na minulom zasadnutí OZ sa prerokovávala finančná situácia Obecnej kanalizačnej s.r.o. Na 

pracovnom rokovaní sa stretli kontrolórka obce, audítorka obce, starosta, ktorý je zároveň 

konateľom Obecnej kanalizačnej s.r.o.,  starosta obce Trebatice, účtovníčky obce Rakovice 

a Trebatice. Z tohto stretnutie vzišla podstatná vec, navrhuje sa nové fungovanie spoločnosti, 

vypracoval sa finančný plán pre rok 2021, ktorý vyžaduje, aby každá obec združená 

v uvedenej spoločnosti zodpovedne pristupovala k zabezpečeniu prevádzky a funkčnosti 

spoločnosti. Je potrebné ozdravenie spoločnosti, navrhuje sa nové fungovanie spoločnosti.  

Materiály boli poslancom zaslané v takom rozsahu ako požadovala kontrolórka obce na 

minulom zasadnutí OZ, bol im zaslaný aj audítorkou a kontrolórkou odobrený finančný plán. 

V tomto roku Obecná kanalizačná pristupuje k zvýšeniu ceny stočného až do maximálnej 

ceny, ktorú jej určil úrad pre reguláciu sieťových odvetví do roku 2021. Táto maximálna cena 

určená ÚRSO-m je ešte stále nižšia ako má TAVOS. Táto spoločnosť nebola zriadená na to 

aby zarábala, ale aby prevádzkovala kanalizácie v jednotlivých obciach. Náklady sú však 

vyššie ako výnosy. Pristupujeme aj ku spoplatňovaniu vyjadrení k projektovým 

dokumentáciám stavebníkov, pre FO to bude 10,- eur, pre PO to bude 20,- eur. Pri 

zostavovaní finančného plánu sa vychádzalo z údajov z minulého roku pre jednotlivé 

strediská, ktorými sú jednotlivé obce. Každá obec si aj doteraz vykrývala straty, ktoré jej 

vznikli v roku. Zisk obci sa však nevyplácal, ale sa jej to len v tzv.  „aktívach“ narátavalo. 

Poslankyňa Horylová hovorí, že vo všetkých zverejnených účtovných závierkach sú vykázané 

straty. Účtovanie na jednotlivé strediská – obce bolo vedené len vo vnútornom účtovaní 

spoločnosti. Straty sa vykrývajú zo zisku, zisk sa však nedosahuje. Ing. Duračková hovorí, že 

sa dohodli, aby sa už netvorili straty spoločnosti, bude každá obec tieto svoje straty vykrývať 

dotáciou na prevádzkovanie spoločnosti – na základe § 7 zákona o rozpočtových pravidlách.  

Poslankyňa Horylová hovorí, že ona to nevidí tak, že by sa mala poskytnúť Obecnej 

kanalizačnej dotácia, ale mala by to byť nejaká pôžička. Prirovnala by to k tomu, ako štát 

minulý rok poskytol obciam pôžičku ako kompenzáciu na výpadok daní. To čo Obecnej 

kanalizačnej poskytneme tento rok, všetko bude vydokladované, ak nám nevydokladuje 

celkovú sumu, tak nám vrátia. Bolo by dobré, aby sa potom stretli účtovníčky, kontrolórka. 
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Kontrolórka vysvetľuje, že sa snažili nájsť cestu, ktorá je právne a finančne nenapadnuteľná. 

Takéto poskytnutie dotácie povoľuje zákon o rozpočtových pravidlách. Ing. Hevier hovorí, že 

kontrolórka vysvetľuje situáciu účtovne, čomu tu asi väčšina poslancov nerozumie, nakoľko 

nie sme účtovníci. Pre nás je podstatné to, aby spoločnosť, ktorá nám prevádzkuje obecnú 

kanalizáciu fungovala a aby mala svoje finančné toky v poriadku. Aby sa spoločnosť 

nedostala do platobnej neschopnosti, ako sa to stalo v minulom roku. Ing. Hevier hovorí, že 

dostali sme od starostu potrebné informácie o finančnej situácií spoločnosti a na nás tu teraz 

je, aby sme sa vyjadrili, či poskytneme dotáciu ako navrhla audítorka a kontrolórka obce. 

Kontrolórka hovorí, že dohliada na verejné financie a jej povinnosťou je kontrolovať 

nakladanie s finančnými prostriedkami obce. Kontrolórka navrhuje postupovať podľa tohto 

finančného plánu, ktorým sa má ozdraviť spoločnosť, je to odobrené aj našu audítorkou, myslí 

si, že je to dobré riešenie. Poskytnutie dotácie spoločnosti Obecná kanalizačná s.r.o. je 

zahrnuté v návrhu zmeny rozpočtu, ktorý sa bude ešte na tomto zasadnutí OZ prerokúvať. 

Poslankyňa Horylová sa vyjadrila, že nebude hlasovať za poskytnutie dotácie. Poslanci len 

zoberú na vedomie finančný plán spoločnosti Obecná kanalizačná s.r.o. Veselé.       

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:             5 

                      proti:         0 

                      zdržal sa:  0    

 

U z n e s e n i e   č.  25/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e   n a   v e d o m i e    

informácie o stave Obecnej kanalizačnej s.r.o. Veselé a informácie o finančnom pláne na 

ozdravenie uvedenej spoločnosti.  

 

Bod 5.  Žiadosť o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce  

 

Starosta obce informoval poslancov, že sme dňa  26.3.2021 obdržali od Ivany Kosovej 

žiadosť o odkúpenie pozemku. Prvotná žiadosť o vyriešenie prístupovej cesty k rodinnému 

domu s. č. 87 prišla od jej otca p. Milana Kosa. Bol vyhotovený geometrický plán č. 670-

11/2021 zo dňa 02.03.2021 geodetom Milanom Kollárom, Dubovany č. 243, kde z parcely 

registra C p. č. 123 – zastavané plochy a nádvoria o veľkosti 345 m
2
, ktorý je vo vlastníctve 

obce, bol odčlenený pozemok p. č. 123/2 o veľkosti 195 m
2
, ktorý žiadateľka žiada odkúpiť. 

Uvedený pozemok je vo výlučnom vlastníctve jej otca p. Milana Kosa a nakoľko sa 

nehnuteľnosť - rodinný dom s. č. 87 bude prevádzať na dcéru Ivanu, žiada o odkúpenie 

pozemku priamo ona. Dôvodom odkúpenia pozemku je vyriešenie prístupu k rodinnému 

domu Rakovice s. č. 87. Poslanci nemali pripomienky k žiadosti a starosta dal o zámere 

odpredať pozemok p. č. 123/2 o veľkosti 195 m
2 

za cenu 17,00 eur za 1 m
2
 hlasovať. 

Pozemok sa bude odpredávať v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Z. z. o 

majetku obcí v znení neskorších predpisov.  

  

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 
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                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  26/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  
zámer odpredaja pozemku p. č. 123/2 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 195 m

2
 za cenu 

17,00 eur za 1 m
2 

v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Z. z. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov žiadateľke Ing. Ivane Kosovej, bytom Piešťany, A. Hlinku 

39/25. Dôvodom hodným osobitného zreteľa je usporiadanie vlastníctva k pozemku pred 

rodinným domom s. č. 87, na ktorom leží prístupová cesta k uvedenému domu a o ktorý sa 

rodina Kosová dlhodobo stará a využíva ho na pestovanie ovocných stromov. 

 

Bod 6. Odpadové hospodárstvo – eko charita, separácia v obci 

 

V obci Rakovice máme umiestnené 2 kontajnery, ktoré tu má umiestnené spoločnosť 

Revenge, nový názov TextilEco a.s., organizačná zložka Bratislava. Veľakrát sa nám stalo, že 

sme mali tieto kontajnery preplnené, neboli vyvážané priebežne. Oslovilo nás občianske 

združenie EKOCHARITA SLOVENSKO SLOVENSKU, ktorá má kontajnery umiestnené po 

všetkých okolitých obciach. Vo svojich kontajneroch majú umiestnené čipy pre kontrolu 

naplnenosti, starajú sa o ne, udržujú ich. Majú s nimi určité náklady, preto zmluva zahŕňa aj 

poplatok za prevádzkovanie, vyprázdňovanie, udržiavanie 2 kontajnerov vo výške 40,- eur 

bez DPH mesačne. Po komunikácií s ostatnými obcami, v ktorých tieto kontajnery sú 

umiestnené, a po dobrých referenciách, Vám predkladám na zváženie výmenu spoločnosti na 

zber textílií, šatstva, odevov, obuvi, odevov a doplnkov, lôžkovín, posteľnej bielizne. Taktiež 

sa tu môžu dávať domáce, kuchynské a športové potreby, knihy. Predmet zberu sa použije na 

charitatívne účely a predaj, na recykláciu, ekologickú likvidáciu a finančné zhodnotenie, 

z ktorého výťažok sa použije na podporu slovenských neziskových charitatívnych organizácií. 

Poslankyňa Horylová hovorí, že v odpadovom hospodárstve financie sú, navrhuje schváliť 

tento návrh. Starosta dal o návrhu hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  27/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e 

umiestnenie 2 kusov kontajnerov na území Obce Rakovice na zber šatstva, textílií, odevov, 

obuvi občianskym združením EKOCHARITA SLOVENSKO SLOVENSKU, Bratislava.   

 

Bod 7. Verejné obstarávanie – dodávka energií  

 

Končia nám zmluvy s dodávateľmi energií, oslovila nás spoločnosť CEVEO, ktorá zastrešuje 

verejné obstarávanie dodávateľov energií v Mikroregióne. Poplatok je 300,00 eur. V tejto 

cene je aj dvojročný servis. Spoločnosť obstaráva cez vestník ministerstva hospodárstva. 

Kontrolórka obce Ing. Duračková odporúča, aby sme v tejto špecifickej oblasti energetiky 

využili služby na výber dodávateľa cez verejné obstarávanie. Starosta dal o návrhu na výber 

dodávateľa energií cez obchodnú spoločnosť CEVEO, s.r.o., Lipovník, hlasovať.  
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Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  28/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e 

uskutočniť výberové konanie na dodávku energií prostredníctvom spoločnosti CEVEO, s.r.o., 

Lipovník. 

 

Bod 8. Miestne komunikácie 

 

Miestne komunikácie sa pohli, máme uzatvorený prieskum trhu, máme 2 spoločnosti, ktoré 

by mohli aj vybudovanie ciest realizovať. Až po vyhodnotení verejnej súťaže budeme vedieť 

výsledok. Verejná súťaž bude jedna, len výkazmi výmer bude rozdelená do 3 častí. Dĺžka 

výstavby bude 2 mesiace. Nemáme čo schvaľovať, ale myslím, že každému v tejto miestnosti 

záleží na tom, aby tieto cesty do konca volebného obdobia boli vybudované. Všetko bude 

v súlade s projektovou dokumentáciou, budeme mať hlavne na zreteli, aby obytná zóna II 

bola maximálne odvodnená. Len na tých, čo majú už vybudované vjazdy na pozemok, 

budeme musieť prihliadať, aby sme sa im aj trochu prispôsobili s výškou cesty. Ak išli 

v súlade so schválenými projektovými dokumentáciami, tak by nemali mať problém.  Záručná 

lehota bude na 2 roky. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  29/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

prípravu verejnej súťaže na výber dodávateľa na výstavbu miestnych komunikácií v obytných 

zónach I., II. a III. 

 

Bod 9. Pridelenie uvoľneného nájomného bytu  

 

Ku dňu 31.5.2021 končí nájomná zmluva na 3-izbový byt v bytovom dome s.č. 209. Máme 

zaevidovaných veľa žiadostí, boli oslovení všetci žiadatelia o nájomný byt s tým, aby nám 

oznámili, či majú stále záujem o nájomný byt v obci Rakovice, tak ako bolo obecným 

zastupiteľstvom odporúčané aktualizovať zoznam žiadateľov. Veľa žiadateľov si už inak 

zariadilo svoje bytové záležitosti. Do zoznamu žiadateľov o byt sa nakoniec dostalo 9 

žiadostí. Komisia na posudzovanie prideľovania nájomných bytov je zložená z poslancov 

obecného zastupiteľstva, táto komisia sa stretla, aby posúdila uvedené žiadosti. Starosta dal 

slovo predsedovi komisie Ing. Hevierovi, aby predniesol návrh na pridelenie bytu. Bola nám 

predložená dokumentácia na posúdenie pridelenia bytu, vychádzali sme z pravidiel, na 
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ktorých sme sa dohodli už pri predchádzajúcom prideľovaní bytu, že budeme uprednostňovať 

v prvom rade občanov obce Rakovice, posudzuje sa počet členov domácnosti, sociálna 

situácia v rodine, zohľadní sa aj dátum podania žiadostí. Komisia sa zhodla na tom, že určíme 

v poradí 3 žiadateľov: 1. Lucia Společníková, 2. náhradníčka Erika Zelenayová, 3. náhradník: 

Denis Mičky. Starosta dal o návrhu, ktorý vzišiel z rokovania komisie a ktorý predniesol Ing. 

Hevier hlasovať.  

   

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  30/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

a) pridelenie nájomného bytu č. 3 v bytovom dome s. č. 209 žiadateľke Lucii 

Společníkovej od 1.6.2021,  

b) prvú náhradníčku na nájom bytu č. 3 v bytovom dome s. č. 209: Eriku Zelenayovú, 

c) druhého náhradníka na nájom bytu č. 3 v bytovom dome s. č. 209: Denisa Mičkyho.   

 

Bod 10. Rozvoj obce – obytná zóna II., obytná zóna D2  

 

Obytná zóna II. bola v územnom pláne definovaná na individuálnu bytovú výstavbu len vo 

výhľade, teraz by mala prejsť do realizácie. Uvažuje sa s korytom Holešky ako s miestnou 

komunikáciou, ktorá by viedla cez pozemky, ktoré by mohli byť pre vlastníkov stavebné. 

Koryto Holešky však tieklo nie tak, aby tu mohla byť komunikácia vybudovaná. Mali by sme 

dať vyhotoviť geometrický plán, ktorý by mal byť podkladom pre trasu novej komunikácie a 

pre vysporiadavanie pozemkov pre cestu, to znamená, kde bude rovnaká výmera pozemku 

jednotlivých vlastníkov a časti cesty, tam budeme pozemky vymieňať, tam kde budeme mať 

viacej m
2
 novej cesty ako má vlastník pozemku budeme od vlastníkov odkupovať pozemok, 

a tam kde budeme mať viac ako potrebujeme, ponúkneme vlastníkom dotknutých pozemkov 

na odkúpenie. Máme tu dopyty či sa bude môcť v tejto lokalite stavať, lebo občania by mali 

záujem o odpredaj pozemkov. Poslankyňa Horylová hovorí, že dianie v tejto časti obce sa jej 

bytostne dotýka. Občania, ktorí okolo Holešky majú pozemky, pozemok vyschnutého koryta 

Holešky roky užívajú, neplatia za ne dane. Pani Horylová ďalej hovorí, že napríklad Holeška 

na mape je iná ako si ju ona pamätá. Ona by toto územie nechala tak ako je, má k nemu citový 

vzťah. Ing. Hevier hovorí, že tu máme 2 pohľady na vec. Nová cesta v časti obce obytnej 

zóny II si bude vyžadovať naše investície, pozemok za kamenárstvom D2 by predajom 

dielčích pozemkov mohol zarobiť na inžinierske siete, na komunikáciu, prípadne by mohli 

prísť aj nejaké financie do obce. Pozemok Obytná zóna D2 – za kamenárstvom – tam je 

pozemok vo vlastníctve obce a ďalší pozemok  má slovenský pozemkový fond. Na tento 

pozemok ešte nie je potrebné robiť geometrický plán, nakoľko musíme mať najprv územné 

konanie – rozhodnutie a z toho vychádzať, aké požiadavky nám k tomuto územiu jednotlivé 

dotknuté orgány predložia. V tejto fáze sa mi zdá predčasné robiť parcelovanie pozemku, je 

potrebné obstarať projektovú dokumentáciu pre územné rozhodnutie. Keď budeme mať 

územné rozhodnutie, môžeme si podať žiadosť na stavebné povolenie na miestnu 

infraštruktúru, môžeme dať urobiť geometrický plán na rozparcelovanie pozemkov a môžeme 

začať s obchodnou verejnou súťažou v súlade so zákonom. Môžeme začať predávať 
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pozemky, aby sme mali z čoho cesty a infraštruktúru robiť, vodu, elektrinu, kanalizáciu, plyn, 

verejné osvetlenie. Na základe návrhov Ing. Heviera dal starosta hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  31/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

a) pripraviť podklady a osloviť majiteľov pozemkov v susedstve Holešky na základe 

geometrického plánu a oboznámiť ich s plánovanou prípravou územia  

b) prípravu výberového konania na výber dodávateľa projektovej dokumentácie na územné 

konanie na obytnej zóne D2 

 

Bod 11. Zmena rozpočtu obce na rok 2021   

 

Materiál k zmene rozpočtu bol poslancom zaslaný, taktiež vysvetlenie k návrhu zmien 

v rozpočte. Kontrolórka navrhuje, aby sa každá zmena rozpočtu prerokovala zvlášť, nakoľko 

nie je možné k týmto zmenám v rozpočte hlasovať spoločne. Prvou zmenou je presun 

finančných prostriedkov z Environmentálneho fondu na transfer pre Obecnú kanalizačnú 

s.r.o. na návrh kontrolórky a audítorky a finančného plánu na rok 2021 vo výške 22 000,00 

eur. Starosta dal o tomto návrhu hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  1   (Janka Horylová) 

U z n e s e n i e  č.  32/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e            
zmenu rozpočtu obce Rakovice, kde na transfery pre Obecnú kanalizačnú s.r.o. Veselé je 

vyčlenených 22.000,00 eur. 

 

Druhou zmenou je , že sme zakúpili príves, kontajnery, paletové vidly a výklopný box pre 

odpadové hospodárstvo od firmy Šupa Veľké Kostoľany v celkovej hodnote 39 222,00 eur, 

avšak v kapitálových výdavkoch bola naplánovaná suma 27.600,00 eur, zvyšná suma 

11.700,00 eur sa prevedie z ekonomickej klasifikácie realizácie nových stavieb. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 
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                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  33/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e            
zmenu rozpočtu obce Rakovice – čiastka 11.700,00 eur sa presunie v kapitálových výdavkoch 

z ekonomickej klasifikácie 717 na 713. 

 

Treťou zmenou v rozpočte je navýšenie kapitálových príjmov za odpredaj pozemkov 

a zároveň sa navýšia kapitálové výdavky na kúpu pozemkov o sumu 5.550,00 eur. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  34/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e            
zmenu rozpočtu obce Rakovice na rok 2021 v kapitálových  príjmoch a zároveň aj 

v kapitálových výdavkoch za odpredaj pozemkov a kúpu pozemkov vo výške 5.550,00 eur. 

Celkovo sa rozpočet obce na rok 2021 zvyšuje v príjmovej i výdavkovej časti. Upravený 

rozpočet na rok 2021 tvorí v príjmoch čiastku 1,457.625,00 € a vo výdavkoch tvorí čiastku 

1,457.625,00 €. Úprava rozpočtu je prílohou zápisnice. 

 

Bod 12.  Rôzne 

 

12.1. 

Ešte v minulom roku nás oslovila spoločnosť Poradca podnikateľa s programom, ktorý 

detailne mapuje zákony, ktoré pre svoju prácu obce dennodenne používajú. Je to však 

finančné náročné, preto nechceme kupovať niečo drahé a čo nemôžeme plne využiť. Ročný 

prístup k tomuto programu stál do 700 eur. Starosta dáva poslancom na zváženie, či zakúpiť 

program s prístupom k novelizovaným zákonom. Poslanci sa zhodli na tom, že drahé 

produkty si v tejto finančnej situácií nemôžeme dovoliť a odporučili nezakúpiť produkty 

spoločnosti Poradca podnikateľa. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  35/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

n e s c h v a ľ u j e            
ponuku na prístup do programu k novelizovaným zákonom od Poradca podnikateľa.  
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12.2. 

Od spoločnosti ORION TIP SK, a.s. Poprad sme obdržali žiadosť o vydanie súhlasu obce 

s prevádzkovaním kurzových stávok v prevádzke Pohostinstvo u Búša, Rakovice č. 120. Obci 

podľa zákona č. 30/2019 Z. z. o hazardných hrách odvádza prevádzkovateľ kurzových stávok 

mesačne 0,5 % z hernej istiny. V tejto prevádzke je už 1 prevádzkovateľ, od uvedeného 

prevádzkovateľa sme v roku 2020 obdržali finančné prostriedky vo výške 89,65 eur.  

Poslankyňa Magalová hovorí, že nemáme pripomienky k prevádzkovaniu kurzových stávok, 

starosta dal hlasovať.  

  

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  36/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e            
prevádzkovanie kurzových stávok v prevádzke Pohostinstvo u Búša, Rakovice č. 120 

spoločnosťou ORION TIP SK, s.r.o., Poprad. 

 

12.3. 

Dňa 28.6.2021 uplynie 100 rokov od narodenia rodáka Rakovíc biskupa Petra Dubovského, 

ktorý je aj čestným občanom Obce Rakovice. Pán farár farnosti Veselé sa obrátil na starostu 

s tým, či obec pomôže s oslavami tohto výročia pre obec tak významného človeka. Ing. 

Hevier odporúča, aby obec participovala na uvedenom podujatí. Podrobnosti však môžu byť 

doľaďované až podľa aktuálnej epidemiologickej situácie. Poslankyňa Horylová povedala, že 

ona prispeje sumou 300,00 eur na túto akciu, tie by darovala obci zmluvou na tento účel. 

Určite bude spomienková omša so slávnostným obedom a prizvanými hosťami. Starosta dal 

o návrhu Ing. Heviera hlasovať. 

   

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  37/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e 

podieľať sa finančne a organizačne na oslavách 100. výročia narodenia rodáka biskupa Petra 

Dubovského.             

 

Bod 13. Diskusia 

 

13.1 
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Do školy sa zakúpilo zariadenie na dezinfekciu priestorov po vyučovaní, bolo to však 

finančne náročné, ale je to bezpečné. Mohli by sme zakúpiť aj do škôlky aj do školskej 

jedálne.  

 

13.2 

Poslankyňa Horylová hovorí, že pred sochou sv. Cyrila a Metoda sú dlaždice, nemohli by sa 

odstrániť? Nie je to veľmi pekné. Ďalší problém je na brehu smerom k zbernému miestu, 

starosta to riešil už veľa krát, stále tam chodia sliepky, tie vyhrabávajú breh.  

 

Bod 14. Záver 

 

Nakoľko neboli vznesené žiadne iné pripomienky ani dotazy,  starosta obce p. Dušan Daloš 

program rokovania ukončil a poďakoval prítomným za účasť.   

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:      Daniel Današ                         ............................................. 

 

                                            Ing. Marek Hevier                 ............................................. 

 

 

Zápisnicu zapísala:            Jarmila Chnápková                 ............................................. 

 

 

 

 

 

 

                                                  Dušan Daloš 

                                                  starosta obce 


